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Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wtoclowko

Pon

Uprzejmie powiadomiom, 2e w imieniu mieszkahcow zwrocilem siq z

uprzejmq proibq -wnioskiem 6.09.2023r o ujqcie w bud2ecie 2024 naprawy-
ulo2enia nawierzchni sportowej z ptyty gumowej lub innej no nosz osiedlowy
plac zabaw do gry w kosza u zbiegu ul. Koszubsko-Planty, kt6ry jest usytuowono
no gruncie-dziqlce miosto Wloclowek.

Poinformowolem, ie obecna plyta sportowa o wymiarach 8m x 8m=64

m2 jest o nawierzchni z kostki betonowej polbruk i bardzo czqsto dzieci i
mlodziei grajqco - rzucajqca pilkq do kosza ulego wypadkom/stluczenia

,potkniqcio, du2e zodrapanio, uszkodzenie-stluczenie kolon i rqk itp./a nawet
proszono jest pomoc lekarza.

Mojqc na uwodze bezpieczertstwo dzieci i mlodzie2y prosilem o
zaplonowanie w 2024 roku poloienio nawierzchni sportowej np. z plyty

roku.Wsk
bud2etowy o poprawi komfort i bezpieczefistwo grojqcych w kosza dzieci i
mlodzieiy na tym sportowym placyku.

Pismem z dnio 27.09.2023 r znak 1PPD.7011.8.1.2023 poinformowa! Pan

mnie jako rodnego Rady Miasta Wloclowek, ie zadanie ,,Polo2enie nawierzchni
sportowej z gumy no boisku do kosza ul. Kaszubsko-Planty" zostanie ujqte jako
propozycjo zodania inwestycyjnego do projektu budietu miosto 2024 roku.

W zwiqzku z powyiszym prosze o udzielenie mieszkaricom odpowiedl
Pana czy w 2024 roku zostonie to zodanie wykonane zgodnie z wczeiniejszq
Pona deklaracjq.

Jednoczeinie uprzejmie proszQ o zaloienie w okresie wiosennym siotki na
kosz bowiem intensywne gronie powoduje,2e zostaje ona czesto zniszczona.

Z po.wa2oniem


